
Referat af mødet i den 13. september i arbejdsgruppen Sociale 

forhold. Sundhed og omsorg. 

 

1.Godkendelse af referat fra mødet den 9. august 2022 

Godkendt . 

 

2:Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

3:Evaluering af christianshavnerdagen. 

Tine talte på Christianshavnerdagen med 3 politikerne fra sundhed 

og omsorgsudvalget. Ligeledes deltog direktøren for boligselskabet 

ABB. 

  

ABB er meget interesseret i at bygge et plejehjem. 

 

Der var stort fremmøde, men der var ikke nok tid til, at stille 

spørgsmål. Derfor planlægger plejehjems gruppen, at arrangerer et 

møde den 11. oktober i beboerhuset. 

 

Poul Brorson gjorde opmærksom på, at han ikke syntes det skulle 

være plejehjems gruppen som stod for et sådant arrangement, men 

social. Sundhed og  omsorgs gruppen. Formålet med dette møde er, 

at borgerne kan komme og spørge ind til hvad der foregår i 

plejehjems gruppen, og i social gruppen. Måske vi kan være heldige, 

at der er nogle som gerne vil være med i vores gruppe. 

 

 

4:Nyt fra Elin. 

Elin kunne fortælle ,at der er lavet en aftale mellem staten og by og 

havn, som betyder,at by og havn nu kan købe grunde til en billigere 

pris. Altså grunde hvor der kan opføres alm boliger. 

Ligeledes kunne hun fortælle at der i kommunen lukkes nogle få 

plejehjem,da de er utidssvarende. Hvilke blev der ikke oplyst på 

dette møde. 



 

5:Besøg på plejehjemmet Følager. 

Poul har endnu ikke fået en aftale på plads. 

 

 

Næste møde er tirsdag den 11. oktober kl.16 - 17 

 
 


